
Presa  constănțeană  este  în
doliu: Colega noastră, Alina
Ghencea, s-a stins astăzi din
viață
22 septembrie 2024 16:16

Presa constănțeană este, astăzi, în
doliu.
S-a înălțat la Cer colega noastră, Alina Ghencea, după ce a
pierdut lupta cu o boală nemiloasă. Alina se afla internată la
Spitalul OCH Constanța.

Alina Ghencea a fost ziarist la Observator de Constanța și
Telegraf.

A urmat cursurile Facultății de Medicină și, în ultimii ani, a
lucrat  în  ultimii  ani  la  Direcția  de  Sănătate  Publică
Constanța.

Dumnezeu să o odihnească în pace!

Condoleanțe familiei!
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Avaria de la sursele Cișmele
afectează  și  alimentarea  cu
apă a localităților Cumpăna,
Lazu, Agigea și Eforie Nord
22 septembrie 2024 16:16

În  jurul  orei  11.30,  s-a  reușit
schimbarea celulei electrice ce asigură
realimentarea  cu  energie  a  surselor
Cișmele. La ora actuală, se fac ultimele
conectări la liniile de înaltă tensiune.
Imediat,  ce  se  vor  finaliza  aceste
conectări, se vor face manevrele pentru
repornirea  surselor  și  se  va  relua
pomparea către Stația de tratare Palas,
dar și către zonele alimentate direct de
către aceste surse.
Având  în  vedere  lungimea  conductelor,  diametrul  mare  al
rețelelor  și  implicit  numărul  de  consumatori  deserviți,
reluarea furnizării apei potabile se va realiza progresiv, în
fiecare  cartier,  în  funcție  de  topografia  rețelei.  Timpul
necesar  pentru  ca  abonații  din  zonele  înalte  și  etajele
superioare ale blocurilor să aibă apă la robinete la presiuni
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normale,  este  de  aproximativ  6-8.  În  această  situație,
abonații  afectați,  vor  avea  apă  la  robinete  la  presiune
normală  începând  cu  ora  18.00,  în  funcție  de  topografia
rețelei și consumurile înregistrate.

Sunt în continuare lipsiți de apă potabilă consumatorii din
următoarele zone:

–  Palas, Industrială, Brătianu, Medeea, CET, Viile Noi, Sere,
Anda, Km 4, Km 4-5, Km 5, Veterani, Caraiman, Oil Terminal,
zona, Faleză Sud, Far, Abator, 1 Mai și Depozite – Halta
Traian, Gară, Icil –  Zona Kaufland, Balada, Casa de Cultură,
Inel  I,  Inel  II,  Coiciu,  Compozitori,  precum  și  zonele
comerciale Sud și Vest.

–   Boema, Tic-Tac, Tomis Nord, cartierul Anadalchioi;

–   B-dul Tomis pe tronsonul delimitat de intersecțiile cu
Aurel Vlaicu și strada Petru Vulcan;

–  B-dul Al. Lăpușneanu cuprins între Suceava și Casa de
Cultură;

–  perimetrul delimitat de str. Badea Cartan – str. Tulcei –
cartierul Henri Coandă – str. Ștefăniță Vodă;

–  B-dul Soveja intre b-dul Tomis si str. B. St. Delavrancea.

În plus, din cauza faptului că nivelul apei în rezervorul
Constanța Sud a scăzut până aproape de nivelul critic pentru
situații  de  urgență,  începând  cu  ora  12.00,  se  va  sista
pomparea din acest rezervor. În această situație, abonații din
localitățile Cumpăna, Agigea, Tuzla și Eforie Nord vor fi și
ei afectați de lipsa apei potabile, până la reluarea pompării
din  stația  Palas  către  stația  Constanța  Sud  –  Bifurcație
Cumpăna.



Din  cauza  unei  avarii  la
sistemul  de  alimentare  cu
energie,  o  mare  parte  a
municipiului Constanța rămâne
fără apă
22 septembrie 2024 16:16

În jurul orei 15.00, în urma unei
avarii la liniile de alimentare cu
energie, sursele  Cișmea 1B, Cișmea
1C  si  Cișmea  2,  ce  asigura
necesarul de apă pentru stația de
tratare  si  pompare  Palas  din
municipiul Constanta au rămas fără
curent.
Până la această oră, alimentarea cu apă a abonaților deserviți
de stația Palas s-a făcut din rezervoare. La ora actuală,
rezervorul  de  la  Palas  mai  poate  asigura  apă  doar  pentru
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aproximativ o oră.

În  aceste  condiții,  începând  cu  ora  22.00,  se  sistează
furnizarea apei potabile către abonații alimentați din stația
de pompare și tratare Palas, din următoarele zone și cartiere:
Palas, Industrială, Brătianu, Medeea, CET, Viile Noi, Sere,
Anda, Km 4, Km 4-5, Km 5, Veterani, Caraiman, Oil Terminal,
zona, Faleză Sud, Far, Abator, 1 Mai și Depozite – Halta
Traian, Gară, Icil –  Zona Kaufland, Balada, Casa de Cultură,
Inel  I,  Inel  II,  Coiciu,  Compozitori,  precum  și  zonele
comerciale Sud și Vest.

Nefuncționarea surselor Cișmele a dus la sistarea de apă și
către consumatorii din:

– zonele Boema, Tic-Tac, Tomis Nord, cartierul Anadalchioi;

– B-dul Tomis pe tronsonul delimitat de intersecțiile cu Aurel
Vlaicu și strada Petru Vulcan;

–  b-dul  Al.  Lăpușneanu  cuprins  între  Suceava  și  Casa  de
Cultură;

– perimetrul delimitat de str. Badea Cartan – str. Tulcei –
cartierul Henri Coandă – str. Ștefăniță Vodă;

– b-dul Soveja intre b-dul Tomis si str. B. St. Delavrancea.

Echipele de intervenție estimează reluarea furnizării de apă
în cursul zilei de mâine, 22 septembrie 2024, ora 12.00.

Lucrările  sunt  complexe  și  implică  schimbarea  întregii
alimentări cu energie a surselor.



ATENȚIE!  Timp  de  două
săptămâni  se  închide  TOTAL
circulația în intersecția de
la Poșta veche
22 septembrie 2024 16:16

De luni, 23 septembrie, după ora 10, și până la finalizarea
lucrărilor RAJA în acea zonă, se va închide total circulației
publice  intersecția  străzilor  Ștefan  cel  Mare  cu  Oituz
(intersecția de la Poșta veche).

Transportul  public  va  fi  redirecționat  pe  strada  Mihai
Viteazul,  urmând  să  se  înființeze  o  stație  de  autobuz
temporară  în  zona  Primăriei  Mangalia.

Conducătorii auto sunt rugați să utilizeze rute alternative pe
perioada intervenției, estimată la 15 zile.

O  avarie  pe  conducta  de
distribuție  a  sistat
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furnizarea  apei  potabile  în
zonele  Mamaia  Sat,  Mamaia
Nord,  SP  Interconectare  și
Ecluza Năvodari
22 septembrie 2024 16:16

Astăzi  –  21  septembrie  2024,
echipele  RAJA  intervin  pentru
executarea lucrărilor de remediere
a avariei survenite pe conducta de
distribuție,  cu  diametrul  de  600
mm, de pe bd. Mamaia (Mega Image).
Astfel, în intervalul orar 09.30 – 14.30, se sistează apa în
zonele Mamaia Sat, Mamaia Nord, SP Interconectare și Ecluza
Năvodari.

Ne cerem scuze pentru disconfortul creat abonaților din zonă,
pe care îi asigurăm că echipele de intervenție deplasate la
fața locului vor face tot posibilul pentru remedierea avariei
și reluarea furnizării apei potabile în cel mai scurt timp.
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Brâul Maicii Domnului revine
în județul Constanța: Va fi
adus la mănăstirea Văcăreștii
Noi,  împreună  cu  moaștele
Sfântului Iosif cel Nou de la
Partoș
22 septembrie 2024 16:16

După  șapte  ani,  pe  data  de  20
septembrie,  Brâul  Maicii  Domnului
revine  în  județul  Constanța,  la
mănăstirea Văcăreștii Noi, împreună
cu moaștele Sfântului Iosif cel Nou
de la Partoș. Sfintele Odoare vor
rămâne spre închinare până luni, 23
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septembrie.
În perioada 20-23 septembrie, mănăstirea Văcăreștii Noi, din
apropierea localității Lumina,  sărbătorește 300 de ani de la
sfințirea mănăstirii istorice Văcărești (din București), dar
și sfințirea paraclisului mănăstirii și punerea pietrei de
temelie  a  bisericii  celei  mari  a  așezământului  monahal
Văcăreștii Noi.

Vineri,  20  septembrie,  de  la  ora  18.00,  la  mănăstirea
Văcăreștii  Noi,  Înaltpreasfințitul  Părinte  Teodosie,
Arhiepiscopul  Tomisului,  va  întâmpina  Sfintele  Moaște  ale
Sfântului Iosif cel Nou de la Partoș și racla cu Brâul Maicii
Domnului,  urmate  de  slujba  Privegherii  în  cinstea
Acoperământului Maicii Domnului și a Sfântului Iosif cel Nou
de la Partoș.

Programul  sărbătorii  mănăstirii
Văcăreștii Noi continuă astfel:
Sâmbătă, 21 septembrie,

–              de la ora 8.00, Acatistul Acoperământul Maicii
Domnului și Acatistul Sfântului Iosif cel Nou de la Partoș;

–              de la ora 9.00, Sfânta Liturghie arhierească;

–              de la ora 14.00, Paraclisul Maicii Domnului;

–              de la ora 17.00, slujba Privegherii;

–              de la ora 22.30, slujba Utreniei;

–              de la ora 00.00, Sfânta Liturghie.

Duminică,  22  septembrie,  ziua  sfințirii  paraclisului  și  a
punerii pietrei de temelie a bisericii celei mari

–              de la ora 7.45, primirea ierarhilor;
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–              de la ora 8.00, sfințirea paraclisului;

–              de la ora 9.30, Sfânta Liturghie arhierească;

–              de la ora 12.00, slujba Punerii pietrei de
temelie.

Răspunsurile liturgice vor fi date de Grupul Psaltic „Tronos”,
al Catedralei patriarhale;

–              de la ora 18.00, Vecernia Mare și Litia.

Luni, 23 septembrie,

–              de la ora 8.00, Utrenia;

–              de la ora 9.30, Sfânta Liturghie arhierească;

–              de la ora 12.00, Parastas în cinstea ctitorilor
mănăstirii istorice Văcărești;

–              de la ora 16.00, procesiune pentru încheierea
Pelerinajului  la  Brâul  Maicii  Domnului  și  la  moaștele
Sfântului  Iosif  cel  Nou  de  la  Partoș.

Cinstitul Brâu al Maicii Domnului
Conform tradiției bisericești, Cinstitul Brâu a fost țesut de
Maica Domnului din păr de cămilă și, pe când Fecioara Maria se
înălța la cer, i l-a dăruit Sfântului Apostol Toma.

Până în secolul IV, Cinstitul Brâu al Maicii Domnului s-a
păstrat la Ierusalim. După o scurtă perioadă în care a stat în
Capadocia,  a  fost  readus  în  Ierusalim  de  către  împăratul
Teodosie cel Mare (379-395). În timpul domniei împăratului
Arcadie, fiul lui Teodosie cel Mare, în anul 395, a avut loc
mutarea cinstitului Brâu în Constantinopol.

Acesta a fost așezat într-o raclă și a fost păstrat inițial în
biserica „Sfinţilor Apostoli”, apoi în biserica „Preasfintei
Născătoare” din Vlaherne. Racla nu a fost deschisă până în



zilele împăratului Leon cel înțelept (886-912). Zoe, soţia
împăratului  Leon,  era  foarte  bolnavă  și,  prin  minune
dumnezeiască, a aflat că de se va atinge de Brâul Maicii
Domnului se va vindeca.

La rugămintea împăratului Leon, Patriarhul Constantinopolului
a luat Brâul Maicii Domnului și a mers la curtea împăratului
unde  s-au  rugat  pentru  tămăduirea  împărătesei.  Zoe  s-a
vindecat îndată după ce au pus Brâul peste ea. Ca semn de
recunoştinţă, aceasta a împodobit Brâul, brodându-l cu fir de
aur şi l-a reaşezat în racla în care-l pusese Arcadie. În
amintirea acestei minuni este sărbătoare Așezarea în raclă a
cinstitului Brâu al Maicii Domnului, pe 31 august.

În a doua parte a secolului al XII-lea, Cinstitul Brâu a fost
tăiat în fragmente ce au fost dăruite mai multor biserici din
Constantinopol.

În secolul XIII, trimișii regelui bulgar Ioniţă Caloian au
luat Brâul din Constantinopol, iar în secolul XIV cneazul sârb
Lazăr  I  Hrebeljanović  (1372-1389)  îl  dăruiește  mănăstirii
Vatoped, din Muntele Athos.

Alte surse afirmă că Brâul a fost dăruit mănăstirii Vatoped de
către împăratul bizantin Ioan Cantacuzino (1347-1355), care,
mai târziu, s-a şi călugărit la această mănăstire.

În anul 1522, două părţi ale Cinstitului Brâu au fost dăruite
mănăstirii de maici Kato Xenia (situată la 50 km de Volos,
Grecia) în timpul unei mari epidemii de ciumă. Imediat după
aducerea cinstitului Brâu, oamenii s-au însănătoşit.

Sfântul  Ierarh  Iosif  cel  Nou  de  la
Partoş, mitropolitul Banatului
Este cinstit de către Biserica Ortodoxă Română în data de 15
septembrie. Acesta s-a născut în anul 1568, în orașul Raguza
Dalmației, şi a ajuns Mitropolit al Banatului la vârsta de 80



de ani.

A intrat în monahism în mănăstirea Maicii Domnului din Ohrida,
sub numele de Iosif și a fost hirotonit ieromonah la vârsta de
20 de ani.

A  vieţuit  în  mai  multe  mănăstiri  din  muntele  Athos  şi  a
devenit egumen al mănăstirii „Sfântul Ştefan” din Adrianopol,
apoi este numit egumen în mănăstirea Cutlumuș din Athos. S-a
retras în liniște în preajma Mănăstirii Vatoped, dar, răposând
mitropolitul Timișoarei, fost ales mitropolit al Timişoarei şi
a păstorit până în 1653, când, din cauza vârstei înaintate, s-
a retras la mănăstirea Partoş, în Banat. A trecut la cele
veşnice în anul 1656.

Sfintele sale moaşte se află în Catedrala mitropolitană din
Timişoara. Canonizarea Sfântului Iosif cel Nou de la Partoş a
fost hotărâtă de Sfântul Sinod al Bisericii Ortodoxe Române în
anul 1956.



Brâul Maicii Domnului
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(FOTO)  Plajele  din  sudul
litoralului, grav afectate de
ploile din ultima vreme
22 septembrie 2024 16:16

Plajele  din  sudul  litoralului  au
fost  grav  afectate  de  ploile  din
ultima vreme. Torenții au distrus
atât zonele de nisip, dar și căile
de acces spre plajă. 
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Plaje afectate de inundații
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Plaje afectate de inundații
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Plaje afectate de inundații
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Plaje afectate de inundații
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Plaje afectate de inundații
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Plaje afectate de inundații

 

Consilierii locali din comuna
Pecineaga,  convocați  în
ședință  ordinară:  Iată
ordinea de zi
22 septembrie 2024 16:16
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Primarul comunei Pecineaga, Niculae
Stan convoacă ședința ordinară pe
25 septembrie 2024, orele 14.00, la
sediul primăriei Pecineaga. 
Iată  care  este  ordinea  de  zi  a  întâlnirii  consilieirlor
locali:



https://editiadesud.ro/wp-content/uploads/2024/09/Pec.jpg


(VIDEO) Dosarul 2 Mai, o nouă
amânare. Mama lui Sebi: „M-am
săturat  să  vorbesc  frumos
despre un DROGAT. Ne târăsc
copiii în noroi!”
22 septembrie 2024 16:16

O nouă amânare în cazul șoferului
drogat Vlad Pascu, cel care a luat
două vieți anul trecut la 2 Mai și
a  rănit  trei  tineri.  De  data
aceasta amânarea a venit pe fondul
lipsei  de  la  dosar  a  expertizei
INML  solicitate  de  judecătorul
Claudia Carmen Berevoescu.
Asta, în ciuda faptului că tinerii răniți au depus, potrivit
spuselor  av.  Adrian  Cuculis  absolut  toate  documentele
solicitate de Mina Minovici: „INML trebuie să își facă treaba.
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Cei doi tineri răniți au adus fiecare documente de la trei
specialiști: chirurgie plastică, neurologie și ortopedie. Din
punctul nostru de vedere nu mai trebuie adus nimic. O să depun
la dosar ștampila INML ca să se vadă că ei au depus toate
documentele solicitate”

Părinții tinerilor uciși au venit astăzi la Mangalia deși
stiau că se va cere o amânare.

Au venit pentru a da ochii cu avocatul ucigașului Vlad Pascu,
Alin  Trandafirescu,  care  a  spus,  la  începutul  lunii
septembrie, că victimele ucise în accident consumaseră alcool,
„cantități destul de mari, în sensul de 0,7 spre 1 la mie
(alcoolemie – n.r.)”.

Avocații  lui  Vlad  Pascu  vor  să
arunce  o  parte  din  vină  asupra
tinerilor omorâți
Avocatul  Adrian  Cuculis,  care  îi  reprezintă  în  proces  pe
părinţii Robertei Dragomir şi pe cei trei tineri răniţi în
accident, a remis presei un comunicat, pe 4 septembrie, pentru
a lămuri situaţia.

„Din actele medicale ale celor 2 decedaţi, Dragomir Roberta
cât şi Olariu Sebastian, reies alte date ştiinţifice decât
cele prezentate în cadrul afirmaţiilor publice făcute de către
avocatul apărării”, se precizează în comunicat.

Astfel,  „cu  privire  la  numita  Roberta  Dragomir,  necropsia
relevă faptul că aceasta avea o alcoolemie în sânge de 0.78g
la  mie,  ceea  ce  din  punct  de  vedere  al  codului  rutier,
reprezintă pragul de contravenţie, şi nu de infracţiune. Ca
atare, legiuitorul a stabilit că o persoană cu o îmbibație
alcoolică de sub 0.80g la mie este cel mult pasibilă de amendă
contravențională. În ceea ce îl priveşte pe Olariu Sebastian,
acesta NU avea alcool în sânge DELOC. Mai mult decât atât,

https://editiadesud.ro/tag/adrian-cuculis/


chiar şi în ipoteza în care valorile alcoolemiei celor doi ar
fi fost de peste 0.80 g la mie sau în orice altă concentraţie,
acest lucru este irelevant în contextul în care victimele au
fost accesate de pe partea NON CAROSABILĂ, respectiv de pe
terasamentul drumului unde se considera a fi zona PIETONALĂ”.

Părinții  tinerilor  uciși  și-au
apărat astăzi, la Mangalia, copiii
acuzați de către avocații șoferului
dogat Vlad Pascu:
Valentin Olariu, tatăl lui Sebi: „Știam că se va amâna, am
venit pentru că am vrut să dau ochii cu domnul Trandafirescu,
avocatul lui Pascu. Am certificatul de necropsie la mine.
Sebastian nu a avut niciun gram de alcool în sânge”.

Mihaela Olariu, mama lui Sebi: „Copiii au fost la o petrecere,
oricine  bea  un  pahar  la  o  petrecere.  Mergeu  corect,  nu
conduceau o mașină . Ar trebui să ne lase copiii în pace, să
își găsească liniștea. M-AM SĂTURAT SĂ VORBESC FRUMOS DESPRE
UN  DROGAT.  NU  TREBUIE  SĂ  NE  TÂRASCĂ  COPIII  PRIN  NOROI,
NEVINOVAȚI”.

Cătălin Dragomir, tatăl Robertei: „Era de așteptat să se amâne
azi  procesul.  Vreau  să  se  termine  cât  mai  repede,  cedez
nervos”.

Procesul a fost amânat pentru 18 octombrie, la orele 10.00.

https://editiadesud.ro/tag/adrian-cuculis/
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Black Friday 2024: Cand va fi
Vinerea Neagră în România și
ce  magazine  pregătesc
reduceri
22 septembrie 2024 16:16

Black  Friday,  cel  mai  așteptat
eveniment  de  reduceri  din  an,
revine  în  România  cu  oferte  de
neegalat.  În  acest  an,  data
oficială  pentru  Black  Friday
România va fi vineri, 8 noiembrie,
un pic mai devreme decât de obicei.
Ce aduce Black Friday 2024?

Se apropie cel mai bun moment pentru cumpărături! Anul acesta,
magazinele s-au pregătit pentru acest eveniment cu mii de
oferte la produse la prețuri incredibile! De la electronice și
electrocasnice,  până  la  produse  de  modă  și  cosmetice,
magazinele pregătesc oferte de neratat! În premieră, pe lângă
reducerile impresionante din magazinele din România, clienții
vor putea profita de promoții și din partea unor branduri
internaționale, aducând o diversitate și mai mare de produse

https://editiadesud.ro/black-friday-2024-cand-va-fi-vinerea-neagra-in-romania-si-ce-magazine-pregatesc-reduceri/
https://editiadesud.ro/black-friday-2024-cand-va-fi-vinerea-neagra-in-romania-si-ce-magazine-pregatesc-reduceri/
https://editiadesud.ro/black-friday-2024-cand-va-fi-vinerea-neagra-in-romania-si-ce-magazine-pregatesc-reduceri/
https://editiadesud.ro/black-friday-2024-cand-va-fi-vinerea-neagra-in-romania-si-ce-magazine-pregatesc-reduceri/


la prețuri excepționale.

Sutele de magazine partenere de pe paltforma BLACKFRIDAY.ro
vor oferi reduceri de până la 90%, pachete de tip 1 + 1, plata
în  rate,  transport  gratuit  pentru  anumite  categorii  de
produse,  dar  si  multe  alte  servicii  pentru  a  câștiga
încrederea  cumpărătorilor.

Cum să te pregătești pentru Black Friday 2024?

Pentru a te asigura că vei prinde cele mai bune oferte, este
esențial  să  fii  bine  informat  și  să  îți  planifici
cumpărăturile din timp. BLACKFRIDAY.ro – site-ul oficial Black
Friday în România, este sursa principală de informații unde
vei  găsi  toate  detaliile  esențiale  despre  magazinele
participante,  ofertele  noi  și  ultimele  știri  legate  de
campanie. Pregătirea înainte de 8 noiembrie este cheia pentru
a te bucura de cele mai bune prețuri!

„Fie că ești în căutarea celor mai bune oferte la electronice
sau de prețuri speciale la produsele de modă, bijuterii sau
vacanțe, pregătirea și informarea te vor ajuta să profiți de
cele mai bune reduceri”, spun reprezentanții BLACKFRIDAY.ro.

„Recomandăm tuturor să viziteze frecvent site-ul oficial Black
Friday în România pentru a fi la curent cu noile magazine care
intră în campanie și cu ofertele care apar pe măsură ce se
apropie  evenimentul”,  mai  spun  reprezentanții  platfomei
online.

Black Friday Pro

În  plus  față  de  evenimentul  principal  din  noiembrie,
BLACKFRIDAY.ro anunță și o campanie specială de reduceri între
20 și 23 septembrie 2024, pregătind o oferte pentru fotografi
și

videografi. Black Friday Pro vine cu reduceri exclusive la
echipamente de top. Fie că ești profesionist sau doar pasionat



de  foto,  de  Black  Friday  Pro  poți  achiziționa  la  prețuri
incredibile camere foto și video la super-reduceri, obiective
de  top,  accesorii  esențiale  pentru  foto,  echipamente  de
videografie  perfecte  pentru  cei  care  doresc  să  surpindă
momente memorabile.

Echipele de intervenție RAJA
au  reușit  finalizarea
lucrărilor  de  conectare  a
noilor tronsoane din Palas
22 septembrie 2024 16:16

Echipele de intervenție au reușit,
în  cursul  nopții  trecute,
finalizarea lucrărilor de conectare
a  noilor  tronsoane,  la  sistemul
existent ce pleacă de la stația de
tratare și pompare Palas. Imediat,
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s-au  făcut  manevrele  de  vane
necesare  pentru  umplerea
instalației  și  intrarea  în
presiune.
Amintim consumatorilor că timpul necesar pentru încărcarea cu
apă a rețelei de distribuție variază în funcție de topografia
rețelei, având în vedere și lungimea (care pentru unele zone
este de aproximativ 20 km), dar și diametrul conductelor. Prin
urmare, reluarea furnizării apei potabile se va realiza în mod
progresiv  către  consumatorii  din  localitățile  Eforie  Nord,
Lazu, Agigea, Cumpăna, dar și către cei din zonele afectate
din municipiul Constanța. Precizăm că la capetele de coloană
și  la  etajele  superioare  pot  să  apară  întârzieri  față
programul anunțat, în funcție și de consumurile înregistrate
în această perioadă.

Atenționăm consumatorii de apă potabilă din zonele afectate
(localitățile Cumpăna, Lazu, Agigea și Eforie Nord, dar și cei
din  municipiul  Constanța,  cartierele  și  zonele:  Palas,
Industrială, Brătianu, Medeea, CET, Viile Noi, Sere, Anda, Km
4, Km 4-5, Km 5, Veterani, Faleză Sud, Far, Abator, Gară,
Icil,  Balada,  Casa  de  Cultură,  Inel  I,  Inel  II,  Coiciu,
Compozitori, Baba Novac cu Halta Traian și zonele comerciale
Vest și Constanța Sud) că, din cauza manevrelor de golire şi
umplere a sistemului public de alimentare cu apă potabilă,
ocazional,  se  pot  produce  modificări  ale  calității  apei
potabile din punct de vedere al turbidității şi culorii. În
această  situație,  până  la  limpezirea  apei  se  va  evita
consumul.

Lucrările fac parte din CL 34 și reprezintă investiții în
valoare  totală  de  aproximativ  38  mil.  lei.  (derulat  prin
Programul Operațional Infrastructură Mare (POIM), dar și prin
PBSC  (Contract  de  Servicii  pentru  optimizarea  distribuției



sistemelor de alimentare cu apă). Alături de constructorii din
cadrul  contractului  POIM,  echipele  RAJA  SA  au  intervenit
pentru realizarea unor cămine pentru vane de legătură, pentru
sectorizarea sistemului.

Amintim consumatorilor că investițiile pentru modernizarea și
dezvoltarea  sistemelor  de  alimentare  cu  apă  potabilă  sunt
efectuate  în  beneficiul  lor  pe  termen  lung  deoarece  prin
implementarea acestora se realizează îmbunătățirea capacității
de  transport  și  distribuție  a  apei  potabile,  asigurarea
debitului  de  alimentare  și  a  calității  apei,  reducerea
pierderilor  în  rețeaua  de  distribuție,  siguranța  și
continuitatea  furnizării  serviciilor.

A fost GĂSITĂ minora de 15
ani  care  dispăruse  dintr-un
centru  de  plasament  din
Constanța
22 septembrie 2024 16:16

În  această  seară,  Sandra  Elena
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Melinte, de 15 ani, din municipiul
Constanța  a  fost  identificată  în
județul Ilfov, după ce dispăruse de
mai bine de o lună dintr-un centru
de plasament.
Din  primele  cercetări  efectuate  rezultă  ca  nu  ar  fi  fost
victima vreunei infracțiuni.

Cod galben de ploi și vânt
puternic pe litoral
22 septembrie 2024 16:16

ANM a emis un nou Cod galben de
ploi și vânt puternic pe litoral.
Potrivit ANM Codul galben este valabil de azi, 19 septembrie
2024 orele 21.00 și până mâine, 20 septembrie 2024, orele
18.00.

În intervalul menționat, pe litoral vântul va continua să
prezinte intensificări, cu viteze de 50-55 km/h și temporar
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60-65 km/h.

Local în județul Constanța, în prima parte a nopții vor fi
averse, iar în intervale scurte de timp sau prin acumulare
cantitățile de apă vor fi în general de 20-30 l/mp.

Criza de la Damen Mangalia a
afectat și bugetul Primăriei
Limanu.  Daniel  Georgescu:
„Avem  de  recuperat  1,2
milioane  de  lei.  Limanu  a
avut noroc că a atras foarte
mulți bani pentru investiții”
22 septembrie 2024 16:16

Primăria Limanu s-a înscris la masa
credală pentru recuperarea a circa
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1,2  milioane  de  lei  de  la  Damen
Mangalia.  Intrarea  în  faliment  a
societății  care  susținea  viața
economică  în  sudul  litoralului  a
afectat  și  bugetul  Primăriei
Limanu.
Potrivit  primarului  Daniel  Georgescu,  situația  este  una
relativ gravă, pentru că bugetul primăriei nu este unul foarte
mare:

„Dacă vă uitați pe lista creditorilor ne veți găsi la poziția
a patra. În momentul în care ne-am făcut bugetul pentru 2024,
nici nu ne puneam problema că vom avea minus în bugetul local
fiind unii dintre cei care plăteau la timp.

Ne-am estimat niște cheltuieli și niste investiții pe baza
unor încasări, a unor fonduri pentru care aveam contracte deja
semnate sau pentru care estimam că vom depune proiecte.

În momentul acesta avem circa 1,2 milioane de lei în minus.
Pentru bugetul Primăriei Limanu sunt foarte mulți bani. Sună
frumos Limanu-2 Mai-Vama veche, dar avem bugetul unei primării
de comună.

Aceștia bani trebuiau să intre în partea de cheltuieli, de
întreținere a localității.

Legislația  nu  îmi  permite  să  trec  acești  bani  la  un  alt
capitol, pentru că aș fi tăiat de la proiectele de Dezvoltare
și le-aș și trecut pe partea de cheltuieli, de întreținere a
localității. Dar nu-mi permite legislația.

Așa că, lună de lună, avem emoții dacă avem bani de salarii”,
a declarat, pentru „Ediția de Sud”, Daniel Georgescu.



„Dacă  ne  bazam  pe  banii  primăriei,  nu
asfaltam nici un kilometru de stradă”
„Eu cred ca vom depăși această problemă, mai ales că a aparut
Ordonanța  “trenulețul”,  care  ne-a  limitat  partea  de
cheltuieli. Ne vom drămui banii până la finalul anului.

Nu știu ce se va întâmpla, însă, cu 2025. Pot să iau în calcul
2,4 milioane de lei pentru bugetul de anul viitor. Așa că va
trebui să amân sau să opresc anumite proiecte ori va trebui să
„tai”: să sting lumina noaptea, să nu fac curățenie, să nu dau
bani la școli… vom vedea pe finalul anului ce va fi.

Limanu  a  avut  noroc  că  a  atras  foarte  mulți  bani  pentru
investiții, pentru că dacă foloseam banii primăriei nu puteam
asfalta nici măcar un kilometru de stradă”.

Pe aceeași temă:

Daniel Gheorghe Georgescu, primarul comunei Limanu: „Vrem
plaje cu adevărat publice – plaje gratuite pentru localnici
și turiștii care vor să stea pe propriile prosoape”

(VIDEO) Daniel Georgescu, edilul comunei Limanu: „Agenții
economici pot funcționa și la negru și ilegal, iar noi,
primăriile, nu putem reacționa”

OFICIAL:  Ce  spune  IPJ

https://editiadesud.ro/daniel-gheorghe-georgescu-primarul-comunei-limanu-vrem-plaje-cu-adevarat-publice-plaje-gratuite-pentru-localnici-si-turistii-care-vor-sa-stea-pe-propriile-prosoape/
https://editiadesud.ro/daniel-gheorghe-georgescu-primarul-comunei-limanu-vrem-plaje-cu-adevarat-publice-plaje-gratuite-pentru-localnici-si-turistii-care-vor-sa-stea-pe-propriile-prosoape/
https://editiadesud.ro/daniel-gheorghe-georgescu-primarul-comunei-limanu-vrem-plaje-cu-adevarat-publice-plaje-gratuite-pentru-localnici-si-turistii-care-vor-sa-stea-pe-propriile-prosoape/
https://editiadesud.ro/video-daniel-georgescu-edilul-comunei-limanu-agentii-economici-pot-functiona-si-la-negru-si-ilegal-iar-noi-primariile-nu-putem-reactiona/
https://editiadesud.ro/video-daniel-georgescu-edilul-comunei-limanu-agentii-economici-pot-functiona-si-la-negru-si-ilegal-iar-noi-primariile-nu-putem-reactiona/
https://editiadesud.ro/video-daniel-georgescu-edilul-comunei-limanu-agentii-economici-pot-functiona-si-la-negru-si-ilegal-iar-noi-primariile-nu-putem-reactiona/
https://editiadesud.ro/oficial-ce-spune-ipj-constanta-despre-plecarea-minorei-de-15-ani-din-centrul-de-plasament-din-constanta/


Constanța  despre  plecarea
minorei de 15 ani din Centrul
de Plasament din Constanța
22 septembrie 2024 16:16

Având  în  vedere  informațiile
apărute în spațiul public, privind
o minoră, de 15 ani, care ar fi
fost  victima  unei  infracțiuni
contra  persoanei,  ce  ar  fi  fost
săvârșită de un bărbat, în prezent
arestat preventiv, fiind bănuit de
comiterea  infracțiunii  de  omor
calificat,  Compartimentul  de
Relații Publice al Inspectoratului
de Poliție Județean Constanța este
abilitat să comunice următoarele:
În  prezent,  polițiștii  din  cadrul  Poliției  Municipiului
Constanța  –  Secția  2  Poliție,  cu  sprijinul  Unității
Teritoriale  de  Căutare  Persoane  Dispărute  sau  Urmărite,
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desfășoară activități specifice în vederea identificării și
localizării acesteia.

Astfel, au fost efectuate verificări în rândurile membrilor de
familie, relaționându-se permanent cu specialiștii Direcției
Generale  de  Asistență  Socială  și  Protecția  Copilului
Constanța, în vederea identificării persoanelor din anturajul
minorei, la aceasta s-ar putea afla.

Minora este cunoscută cu plecări voluntare repetate, fiind
identificată de polițiști, de fiecară dată, pe raza județului
Constanța.

Din  cercetările  efectuate  până  în  prezent  nu  rezultă  că
aceasta ar fi fost victima vreunei infracțiuni.

Menționăm că activitățile de căutare a minorei reprezintă o
prioritate  pentru  polițiștii  Inspectoratului  de  Poliție
Județean  Constanța,  fiind  depuse  toate  eforturile  pentru
identificarea,  localizarea  persoanei  și  stabilirea
împrejurărilor în care aceasta a plecat în mod voluntar din
centrul de plasament.

Pe aceeași temă:

O copilă de 15 ani a dispărut dintr-un centru de plasament în
urmă cu o lună. Ați văzut-o?

RAJA a activat Comandamentul
pentru Situații de Urgență
22 septembrie 2024 16:16
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În  urma  atenționărilor  emise  de
Administrația  Națională  de
Meteorologie,  care  anunță  Cod
Galben  de  intensificări  ale
vântului  pe  litoral  și  averse
semnificative, ce pot cumula până
la  30  l/mp,  RAJA  SA  a  activat
Comandamentul  pentru  Situații  de
Urgență  la  nivelul  întregii
societăți,  pentru  perioada  19
septembrie  2024,  ora  20.00  –  20
septembrie 2024, ora 20.00.
Pe  toată  aria  de  operare,  zeci  de  echipe  de  intervenție,
dotate cu autospeciale de tip WOMA, vidanje, motopompe de mare
putere și autoutilitare, sunt pregătite să acționeze prompt
pentru soluționarea eventualelor probleme ce pot apărea în
funcționarea sistemelor operate în localitățile deservite.

Echipele  vor  asigura  permanența  și  vor  răspunde  tuturor
solicitărilor  primite.  Angajații  societății  depun  toate
eforturile pentru menținerea serviciilor de alimentare cu apă
și  preluare/tratare  a  apelor  uzate  la  parametri  optimi.
Singurele situații care ar putea afecta temporar activitatea,



independent  de  operativitatea  echipelor  noastre,  sunt  cele
cauzate de lipsa energiei electrice (căderi de tensiune sau
fire de înaltă tensiune smulse de vânt). În aceste condiții,
solicităm abonaților să manifeste înțelegere, deoarece RAJA SA
va face tot posibilul pentru reluarea serviciilor imediat ce
vor fi remediate avariile apărute pe rețeaua de furnizare a
energiei electrice.

Totodată, consumatorii care constată deficiențe în sistemul de
distribuție a apei potabile sau de canalizare pot semnala
problemele  la  dispeceratul  RAJA,  la  numărul  de  telefon
0241.924, tasta 3, pentru soluționarea acestora cât mai rapid.

În  funcție  de  evoluția  condițiilor  meteo  și  informațiile
transmise  de  Administrația  Națională  de  Meteorologie,
activitatea Comandamentului pentru Situații de Urgență poate
fi prelungită.

Pierderea  majorităţii  şi  a
viceprimarului atrag mânie şi
iritare!  Opozanţii
primarului,  chemaţi  la
Poliţie la trei luni de la
alegeri!
22 septembrie 2024 16:16
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Durere  mare  şi  cutremur  în
activitatea  primarului  Mangaliei,
Cristian  Radu.  Omul  său  de
încredere  care  îi  coordona
campaniile  electorale,  îi  făcea
sondajele,  negocia  cu  candidaţii
din  „carton”  meniţi  să  rupă
voturile,  care  condiţiona  agenţii
economici cu şpăgi, Dorinel Colgiu
se află, din data de 9 iulie 2024,
în spatele gratiilor.
Apoi, al patrulea mandat, care va începe luna viitoare, vine
cu un mare handicap şi anume pierderea funcţiei de viceprimar,
având în vedere faptul că PNL, partidul edilului, a obţinut
doar 8 locuri, astfel că a fost închegată o opoziţie solidă
formată din 11 consilieri locali de la PSD, USR şi AUR.

Şi pentru că încercările primarului, de a-şi atrage de partea
sa  consilieri  de  la  opoziţie  care  să-i  pună  pe  tavă
viceprimarul, au eşuat, au apărut la orizont alte variante.

Astfel, în cursul zilei de ieri, preşedintele USR Mangalia,
consilierul  judeţean  Semiran  Abdurefi,  împreună  cu  alţi
membri, au fost chemaţi să dea declaraţii la Poliţia Mangalia,
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fiind acuzaţi că ar fi falsificat listele cu semnături care s-
au  strâns  anterior  depunerii  candidaturilor  pentru  cursa
electorală din data de 09.06.2024!

Persoanelor audiate, ieri, li s-a spus că Poliţia Mangalia „s-
a autosesizat”, lucru extrem de straniu, în condiţiile în care
ÎNSUŞI domnul primar Cristian Radu a formulat, în perioada
campaniei electorale, mai multe plângeri şi sesizări către
Biroul  Electoral  de  Circumscripţie  Mangalia  (BEC),  către
Poliţia Mangalia şi, nu în ultimul rând, către Judecătoria
Mangalia împotriva USR şi AUR Mangalia pe motiv că listele cu
semnături nu ar fi în regulă, că anumite candidaturi, la fel,
nu ar fi conforme cu legislaţia.

Şi atunci, ne întrebăm, de unde până unde, la distanţă de 3
luni, a ajuns Poliţia Mangalia la concluzia că fix USR şi AUR
nu au depus liste cu semnături corecte? De ce tocmai acum se
fac  audieri,  de  ce  nu  s-au  realizat  la  puţin  timp  după
alegerile locale, în condiţiile în care acuzaţiile sunt de
fals în formă continuată?!

Nu este, oare, straniu, că sunt vizate, acum, în prag de
mandat nou, taman partidele care ar putea ceda insistenţelor
PNL,  căruia  să-i  îndeplinească  dorinţa  arzătoare  de  a-şi
păstra la butoane vicele încă 4 ani?!

Dispariţia  lui  Colgiu  şi  pierderea
viceprimarului  îi  rad  puterea  edilului
Cristian Radu
De ce este atât de importantă funcţia de viceprimar pentru
Cristian  Radu?  Pentru  că  domnia  sa,  de  peste  8  ani  nu
participă la şedinţele de Consiliu, sfidând, astfel, nu doar
pe membrii acestuia, ci şi pe cetăţenii care au votat partidul
din  care  face  parte.  Pentru  că  domnia  sa  a  delegat
atribuţiile, semnăturile viceprimarului şi administratorului
public.  Astfel,  s-a  debarasat  de  cele  mai  importante  şi
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solicitante atribuţii, astfel că absenţa unui om care să-i
facă toate treburile, îl irită şi incomodează. Atât de tare,
încât,  taman  acum,  din  pură  coincidenţă,  USR  şi  AUR  sunt
chemaţi la Poliţie să dea cu subsemnatul.

De ce nu s-a autosesizat Poliţia când Cristian Radu a venit la
BEC, ce a funcţionat timp de 2 luni, în Primăria Mangalia, şi
a fotografiat listele cu semnături ale USR, deşi acest lucru
este ilegal?!

De  ce  nu  s-a  autosesizat  Poliţia  Mangalia  cu  privire  la
folosirea de către angajaţii Primăriei a întregii baze de date
a  cetăţenilor  din  oraş,  pentru  contactarea  telefonică  a
alegătorilor în perioada campaniei?!

De  ce  nu  s-a  autosesizat  Poliţia  Mangalia  cu  privire  la
fotografierea şi publicarea pe facebook, declarat de către
ICCJ, drept spaţiu public, a listelor USR, ce conţineau date
strict personale, inclusiv CNP-uri?

Baza  de  date  a  cetăţenilor  şi  listele
candidaţilor,  la  discreţia  angajaţilor
Primăriei Mangalia
Mai trebuie precizat faptul că din componenţa BEC Mangalia au
făcut parte pe lângă reprezentanţi ai partidelor şi salariaţi
ai Primăriei. Mai exact, 8 angajaţi, aleşi pe sprânceană,
adică directori, directoare, Şefa Serviciului de Evidenţă a
Persoanelor, care deţine întreaga bază de date a celor vii şi
a celor decedaţi din zonă.

Pe parcursul funcţionării BEC, toate documentele depuse de
către  candidaţi,  deci,  şi  listele  cu  semnături  au  fost
depozitate într-un birou tot din Primărie. Şi cum existau mai
multe  chei  pentru  acea  încăpere,  este  limpede  faptul  că
Primăria a avut la discreţie nu doar întreaga bază de date, ci
şi toate actele care s-au înregistrat în perioada campaniei.
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De  ce  nu  se  autosesizează  Poliţia
Mangalia  cu  privire  la  legalitatea
listelor de semnături a PNL?
Sau doar partidele mici sar în ochii autorităţilor, acum în
prag de nou mandat?!

De ce nu s-a autosezat Poliţia Mangalia,când în plină campanie
electorală, Cristian Radu şi-a atras alegătorii cu afişe şi
daruri  ilegale?  La  momentul  amplasării  afişelor  electorale
ilegale,  PSD  Mangalia  a  formulat  plângeri,  însă  singura
pedeapsă  dată  de  către  oamenii  legii  a  fost  îndepărtarea
materialelor şi nici acest lucru nu a fost îndeplinit de către
candidatul  PNL.  Mai  mult,  atitudinea  poliţiştilor  a  fost
ostilă faţă de cei care au reclamat ilegalităţile şi destul de
permisivă cu cel care le-a făcut, lucru care, din nou, ridică
semne de întrebare.

Rămâne  de  văzut  dacă  ancheta  începută  va  continua  şi  cu
audierea membrilor PNL Mangalia şi în ce măsură se va putea
dovedi cu probe solide faptul că cele două partide vizate, USR
şi AUR, au depus liste care nu au respectat legea.

O copilă de 15 ani a dispărut
dintr-un centru de plasament
în urmă cu o lună. Ați văzut-
o?
22 septembrie 2024 16:16
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La data de 31 august 2024, în jurul
orei  19.30,  polițiști  din  cadrul
Poliției  Municipiului  Constanța  –
Secția 2 Poliție au fost sesizați
cu privire la plecarea voluntară a
minorei Sandra Elena Melinte, de 15
ani, din municipiul Constanța.
La data de 31 august a.c., în jurul orei 14.30, aceasta a
plecat în mod voluntar dintr-un centru de plasament, fără a
reveni până în prezent.

Sandra Elena Melinte are 1,50 m înălțime, 50 de kilograme, păr
negru, ondulat, ochi negri.

La data plecării era îmbrăcată cu pantaloni scurți negri,
bluză în culorile alb și roz și purta sandale negre.

Menționăm că acordul pentru mediatizarea plecării voluntare a
minorei a fost obținut la data de 18 septembrie a.c.

Cetăţenii care pot furniza orice informaţii în legătură cu
această persoană sunt rugaţi să contacteze numărul unic pentru
apeluri  de  urgență  112  sau  Dispeceratul  I.P.J.  Constanța,
tel. 0241.611.364.



Lucrările  RAJA  Constanța  de
modernizare  a  reței  de  apă
potabilă sunt în grafic
22 septembrie 2024 16:16

Începând  de  noaptea  trecută,  la
nivelul  punctelor  de  lucru,  au
demarat  și  se  execută  în  regim
continuu  operațiunile  planificate
în  cadrul  lucrării  programate
pentru perioada 18 – 20 septembrie
2024.
Lucrările fac parte din CL 34 și reprezintă investiții în
valoare  totală  de  aproximativ  38  mil.  lei.  (derulat  prin
Programul Operațional Infrastructură Mare (POIM), dar și prin
PBSC  (Contract  de  Servicii  pentru  optimizarea  distribuției
sistemelor de alimentare cu apă). Alături de constructorii din
cadrul contractului POIM, echipele RAJA SA intervin pentru
realizarea  unor  cămine  pentru  vane  de  legătură,  pentru
sectorizarea sistemului.
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În  cele  17  puncte  de  lucru  acționează  23  de  echipe  de
intervenție,  dotate  cu  toate  utilajele  necesare.  La  ora
actuală, se lucrează pentru cuplarea noilor tronsoane montate
deja, magistrale cu diametrul de 500, 600 și 800 mm. Lucrările
executate  pentru  conectarea  noilor  aducțiuni,  au  fost
îngreunate pe timpul nopții, deoarece golirea magistralelor s-
a realizat foarte greu, având în vedere diametrul, dar și
lungimea acestora.

Echipele aflate pe teren au intervenit prin montarea unor
vane, pentru sectorizarea sistemelor, dar și pentru oprirea
apei  în  vederea  realizării  operațiunilor  de  sudură.  Deși
intervențiile sunt dificile, lucrările se află în grafic.

La  ora  actuală,  se  realizează  operațiunile  de  sudare  la
instalația existentă, pentru îmbinarea tuturor componentelor
şi a armăturilor aferente, dar și montarea vanelor de legătură
și a debitmetrelor pentru măsurarea și reglarea presiunii.

Cele mai complexe lucrări sunt pe bd. Aurel Vlaicu intersecție
cu strada Caraiman, bd. I.C. Brătianu intersecție cu strada
Dezrobirii și cea de pe strada Steagului intersecție cu strada
Răsuri.

Aceste  intervenții  sunt  esențiale  pentru  asigurarea  unui
serviciu de alimentare cu apă fiabil și de calitate, reducând
riscul  apariției  avariilor  și  asigurând  continuitatea
furnizării  apei  potabile.

Conductele înlocuite aveau o vechime de aproximativ 60 de ani
și  au  înregistrat  numeroase  avarii  ce  au  dus  la  sistarea
furnizării de apă către abonații deserviți. Mai mult, având în
vederea degradarea tronsoanelor, dar și creșterea debitului de
apă în timpul sezonului estival, exista riscul unei avarii
majore,  ce  ar  fi  dus  la  oprirea  furnizării  de  apă  pe  o
perioadă extinsă de timp.

După finalizarea lucrărilor, se vor efectua manevrele de vane,
iar reluarea furnizării apei se va face progresiv în fiecare



zonă  afectată,  ținând  cont  de  topografia  rețelei  și  de
consumurile  înregistrate.  Datorită  dimensiunii  rețelei  și
numărului mare de utilizatori, sistemul va necesita între 6 și
9 ore pentru a atinge presiunea optimă necesară furnizării
apei la parametrii adecvați.

În continuare, sunt lipsiți de apă abonații din localitățile
Cumpăna,  Lazu,  Agigea  și  Eforie  Nord,  dar  și  cei  din
municipiul  Constanța,  cartierele  și  zonele:  Palas,
Industrială, Brătianu, Medeea, CET, Viile Noi, Sere, Anda, Km
4, Km 4-5, Km 5, Veterani, Faleză Sud, Far, Abator, Gară,
Icil,  Balada,  Casa  de  Cultură,  Inel  I,  Inel  II,  Coiciu,
Compozitori, Baba Novac cu Halta Traian și zonele comerciale
Vest și Constanța Sud.

Atenționăm  abonații  din  zonele  afectate  că,  din  cauza
manevrelor de golire și umplere a sistemului de alimentare cu
apă potabilă, pot surveni modificări ale calității apei, în
special  în  ceea  ce  privește  turbiditatea  și  culoarea.  În
astfel  de  situații,  recomandăm  evitarea  consumului  de  apă
pentru băut și utilizarea acesteia doar în scopuri casnice și
menajere, până la limpezire.



(FOTO)  Fotbaliștii  Farul
Constanța,  în  vizită  la
școlile  din  Tuzla  și  23
August
22 septembrie 2024 16:16
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Proiectul „Învățăm să fim campioni
–  Școala,  primul  pas  spre
performanță” a revenit, anunță FC
Farul Constanța.
„În primul episod din noul an școlar, am ajuns astăzi în
școlile din 23 August și Tuzla, unde am fost întâmpinați de
zeci de copii entuziaști de întâlnirea cu idolii lor.

Micii elevi au avut șansa de a se fotografia și de a primi
autografe de la Ionuț Larie, Gabi Iancu, Patrick Budescu și
Olga Iordăchiuși.

Proiectul  lansat  de  clubul  nostru  în  parteneriat  cu
Inspectoratul  Județean  Școlar  Constanța  va  continua  și  în
acest an cu vizite la toate școlile din județ”, au transmis
reprezentanții clubului.



Fotbaliștii FC Farul la Tuzla și 23 August

Fotbaliștii FC Farul la Tuzla și 23 August

https://editiadesud.ro/wp-content/uploads/2024/09/460122112_950447023788409_6761085223714808186_n.jpg
https://editiadesud.ro/wp-content/uploads/2024/09/459989614_950446770455101_3379856170658219525_n.jpg


Fotbaliștii FC Farul la Tuzla și 23 August

Fotbaliștii FC Farul la Tuzla și 23 August

https://editiadesud.ro/wp-content/uploads/2024/09/460274794_950446127121832_2447451983473443358_n.jpg
https://editiadesud.ro/wp-content/uploads/2024/09/459983452_950445813788530_5301066901824842279_n.jpg

